



Credit: TUM Sustainability Office

DEUTSCH:

Ich freue mich schon sehr auf Mittwoch: Denn dann findet unser TUM Sustainability Day 2024 statt. Es wird ein spannendes und buntes Festival zum Thema Nachhaltigkeit. Wir werden zeigen, dass wir nicht nur über Nachhaltigkeit sprechen, sondern sie auch leben.

Die Magistrale des Departments für Maschinenwesens verwandelt sich dafür in eine große Nachhaltigkeitsmesse, den „Markt der Möglichkeiten“. Hier präsentieren über 100 Initiativen aus der gesamten Universität und von Partnern ihre Ideen für eine bessere Zukunft.

Zudem stehen über 50 verschiedene Workshops, Diskussionen und weitere Veranstaltungen auf dem Programm. Ein Highlight ist dabei sicherlich die Rede des Formel 1-Weltmeisters und Nachhaltigkeitsinvestors Nico Rosberg im Rahmen der TUM Speakers Series.

Kommen Sie doch am 12. Juni vorbei! Von 12:00 bis 22:00 Uhr gibt es viel Spannendes zu erleben. Das detaillierte Programm finden Sie hier: www.tum.de/sustainability-day-2024

#TUMSustainabilityDay #Nachhaltigkeit #Innovation #Festival
#Nachhaltigkeitsmesse #Zukunftsgestalten #Workshops #Diskussionen
#NicoRosberg #TUMSpeakersSeries #Maschinenwesen #Universität
#TUM #Partnerschaften #NachhaltigeZukunft #BildungUndInnovation
#Forschung #TechnischeUniversitätMünchen #Events
#Nachhaltigkeitsinitiativen

ENGLISH:

I'm looking forward to Wednesday when our TUM Sustainability Day 2024 will take place. It will be an exciting and colorful festival on the topic of sustainability. We will show that we not only talk about sustainability but also live it.

The main hall of the Department of Mechanical Engineering will be transformed into a large sustainability fair, the "Market of Opportunities". Here, over 100 initiatives from across the university and from partners will present their ideas for a better future.

The program also includes over 50 workshops, discussions, and other events. One highlight will certainly be the speech by Formula 1 world champion and sustainability investor Nico Rosberg as part of the TUM Speakers Series.

Come along on 12 June! From 12:00 to 22:00, there will be many exciting things to experience. You can find the detailed program here: <https://www.tum.de/en/about-tum/goals-and-values/sustainability/sustainability-day-2024>

Technische Universität München Werner Lang Nico Rosberg Simon Präber Sandra Bogdanovic Veronica Becker Ulrich Meyer
#TUMSustainabilityDay #Sustainability #Innovation #Festival
#SustainabilityFair #ShapingTheFuture #Workshops #Discussions
#NicoRosberg #TUMSpeakersSeries #MechanicalEngineering
#University #TUM #Partnerships #SustainableFuture

#EducationAndInnovation #Research #TechnicalUniversityOfMunich
#Events #SustainabilityInitiatives